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Het nieuwe bestuur bestaat uit Bas Gijsbers, 
John Koomen, Thijs Magielse, Marcel Muskens, 
Douwe Snoek en Menno Weverling. Koomen 
zal de rol van vicevoorzitter vervullen; Egbert 
Roozen blijft voorzitter van het bestuur. Tijdens 
diens afwezigheid vanwege ziekte zal Koomen 
zorgen voor de continuïteit. Vanaf 1 januari 
2022 is het nieuwe bestuur officieel actief. 
Vakblad De Hovenier spreekt de heren op de 
laatste dag van de Groene Sector Vakbeurs.

Wat gaan jullie anders doen dan het 
vorige bestuur?
Vicevoorzitter Koomen neemt het woord: ‘Ik 

Het was de afgelopen tijd wat onrustig binnen de Koninklijke VHG. Het bestuur trad in 

november vorig jaar af, waarna de vereniging kort zonder bestuur zat. Vlak voor kerst werd 

het nieuwe bestuur benoemd door de VHG-ledenraad: een jong zeskoppig bestuur. 
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denk niet zozeer dat wij dingen heel anders 
gaan doen. Wij willen vooral de vereniging 
verstevigen. De afgelopen jaren is er veel goed 
gegaan, maar dat was vooral intern gericht. Met 
ons nieuwe bestuur willen we meer naar buiten 
treden, meer transparantie naar de leden. Eind 
vorig jaar hadden we even een moeilijke peri-
ode; eigenlijk konden we niet dieper gaan. Nu 
pakken we door, kijken we naar de toekomst, 
om een mooie vereniging verder uit te bouwen.’ 
Snoek van Snoek Puur Groen vult hem aan: 
‘Het oude bestuur heeft extern natuurlijk ook 
mooie dingen neergezet, zoals het Levende 
Gebouw en de Levende Tuin. Die willen wij ver-

der uitbouwen, waarbij we minder kijken naar 
de verschillende zuilen waaruit de vereniging 
is opgebouwd en meer focussen op de groen-
professional sectorbreed.’ Magielse: ‘Wij zijn 
een jong bestuur. We gaan onze energie op de 
buitenwereld richten.’

Hoe bevalt het bestuurslidmaatschap na 
tweeënhalve maand?
Magielse: ‘Ik vind het eigenlijk leuker dan ik had 
gedacht. Ik was altijd al voornemens om met 
Marcel (Muskens, red.) in het bestuur te gaan. 
Door de recente ontwikkelingen is dit alleen 
iets sneller gebeurd. Een aantal van ons zaten 
al in de ledenraad. Het is dan een logische 
stap om eens mee te lopen met het bestuur.’ 
Muskens: ‘De traditie is een beetje dat de oude-
re garde met alle ervaring naar de VHG gaat en 
de jonge mensen gewoon aan het werk zijn. 
Dat beeld herken ik nog van toen mijn vader in 
de groensector werkte. Maar wat ons betreft, 
komt daar verandering in. Jonge ondernemers 
hebben vaak juist de energie en de open blik 
om zaken anders aan te pakken.’ Magielse vult 
hem aan: ‘Dit blijkt ook wel uit het Platform 
Jonge Ondernemers dat deel uitmaakt van 
de vereniging. Marcel en ik zijn hier allebei bij 
aangesloten. Vanuit dit platform komt er veel 
verandering in de vereniging. We kijken vaak 
net even anders tegen dingen aan dan de oude 

garde; we zijn transparant en willen samen de 
sector naar een hoger niveau tillen.’ Koomen: 
‘Het bestuurslidmaatschap bevalt ons dus 
goed. We zijn pas net begonnen en hiervoor 
kende ik alleen Douwe (Snoek, red.), maar het 
voelt nu al als een goede club.’

De VHG blijft last hebben van een lage 
representatie in de sector. Nog geen 
10 procent van de groenbedrijven is lid. 
Hoe kijken jullie daartegenaan?
Weverling: ‘Ik denk dat hier een taak voor 
ons is weggelegd.’ Snoek: ‘Een tijdje geleden 
is in de sector de transitie ingezet van prijs 
naar de meerwaarde van groen. Dat is posi-
tief; als je niet zo gefocust bent op de prijs, 
heb je ruimte om kwaliteitswerk te leveren. 
Dat geldt niet alleen voor groenvoorzieners, 
maar ook voor de kleine fijnhovenier. We wil-
len ook echt een vereniging zijn voor grote 
en kleine hoveniers.’ Magielse: ‘Het is eigenlijk 
een morele ver plichting om lid te zijn van de 
branchevereniging. We willen allemaal een 
goede cao, we willen allemaal iemand die 
opkomt voor onze belangen in de politiek. 
Maar de VHG doet meer; kijk alleen maar naar 
het aantal standaardformulieren dat te vinden 
is op de website. Je kunt hier als ondernemer 
gebruik van maken. Wij zijn niet die “grijze club 
subsidieslurpers”. Je maakt wellicht nu al veel 
gebruik van de inspanningen van de VHG zon-
der dat je het doorhebt. Maar dat gaat niet van-
zelf; dat komt door de VHG.’ Snoek: ‘Een goed 
voorbeeld daarvan is de btw-verlaging die de 
VHG er ooit door heeft gekregen. In 2013 werd 
het lage btw-tarief van 6 procent ingevoerd op 
hovenierswerkzaamheden. Dit was dankzij onze 
lobby.’ Magielse: ‘De VHG heeft van alles voor je 
en regelt van alles voor je. Daar wil je dan toch 
bij horen?’ Muskens en Weverling vullen hem 
aan: ‘Als we onze zichtbaarheid vergroten, komt 
hier wel verandering in.’ Koomen: ‘We gaan dat 
sneeuwbaleffect op gang brengen.’
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